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Schriftelijke vragen  
 

(inwinnen van informatie) 
 
 

Artikel 35 Reglement van Orde 

 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 

toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden 
per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo 
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de 
burgemeester worden gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de 
vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt 
waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering 
en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de 
op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 
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Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden. 
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Op 22 mei 2018, tijdens de commissie bestuur kwam de raadsinformatiebrief: 

‘Convenant Aanpak tegen armoede Alblasserdam als bespreekstuk aan de orde’. 

Hierin is de gemeentelijk ambitie uitgesproken om op het gebied van armoede  

bestrijding het welzijn van inwoners met een laag inkomen te verbeteren. ‘Samen 

met de maatschappelijk partners uit het sociaal dorpsnetwerk willen we ons sterk 

maken voor het terugdringen of voorkomen van schulden, het verhogen van de 

participatiegraad en het doorbreken van eenzaamheid’. 

Door het tekenen van het armoedeconvenant is het startsein gegeven voor het 

opstellen van een gezamenlijk uitvoeringsplan als ketenaanpak tegen armoede. Met 

daarin het uitdragen van de gezamenlijke visie: ‘dat zij er alles aan willen doel om te 

voorkomen dat mensen in Alblasserdam in armoede moeten leven en daarom de 

handen ineen slaan om te voorkomen dat mensen in de armoedecirkel terecht komen 

en daar waar dat reeds is gebeurd gezamenlijk eraan gaan werken om deze 

armoedecirkel te doorbreken’. Een prachtig initiatief vinden wij. 

Vanuit de PvdA fractie de volgende vragen: 

1. Uitgaande van een gezamenlijk plan van aanpak/ uitvoeringsplan, geïnitieerd 

vanuit het convenant, zijn wij benieuwd naar de ingezette doelstellingen en 

wat hier tot nu toe van is gerealiseerd. Kunt u hier antwoord op geven? 

2. Zijn er afgelopen periode gezamenlijke programma’s en activiteiten 

georganiseerd? Zo ja, kan hierover een terugrapportage worden gegeven? Zo 

nee, kunt u dan aangeven wat de reden is waarom dit niet tot de 

mogelijkheden behoort? 

3. Daarnaast willen wij weten welke plannen het ‘convenant aanpak tegen 

armoede’ voor het jaar 2022 in de planning heeft staan. Kunt u hier op 

antwoorden? 

4. Is het mogelijk dat over deze plannen inclusief de te verwachten uitkomsten, 

in de toekomst een jaarlijkse rapportage wordt opgesteld wat (mede) 

inzichtelijk wordt voor de gemeenteraad? 

 
 
Gevraagd wordt de vragen schriftelijk/mondeling te beantwoorden. 
 
Toelichting: 
 
 
Ondertekening en naam: 
René Zonnebeld 
 

 
 
 

 


